

SURE-Newsletter No. 2/2020



SUSTAINABLE RESOURCES
Verification Scheme GmbH

[Home](#) | [Contact](#)

Friday, 10.12.2020



ELUcert recognised as the first certification body in the SURE-EU system

With the transmission of the provisional recognition decision on 1st of December 2020 the first certification body in the SURE-EU system can be welcomed with the ELUcert GmbH Umweltgutachter. ELUcert is an inspection organisation in Coesfeld, Germany, which has many years of experience with the certification according to Directive 2009/28/EU (RED 1).

[Read more](#)

ELUcert als erste Zertifizierungsstelle im SURE-EU-System anerkannt

Mit der Übermittlung des vorläufigen Anerkennungsbescheids am 1. Dezember 2020 kann mit der ELUcert GmbH Umweltgutachter die erste Zertifizierungsstelle im SURE-EU-System begrüßt werden. ELUcert ist eine Umweltgutachterorganisation in Coesfeld in Westfalen, Deutschland, die bereits langjährige Erfahrungen mit der Zertifizierung gemäß der Richtlinie 2009/28/EU („RED I“) mitbringt.

[Weiterlesen](#)

Copyright© 2020 sure-system.org

[Click here to Unsubscribe](#)